

DATASHEET

STORM SAFE



GENERAL

Art.Nr:	G-1200	Standards:	EN ISO 12401:2009, GS-PS-01:2020
GTIN:	4030281320197	Net weight:	0.65 kg
E-class number:	40-02-01-02	Gross weight:	0.52 kg
Customs tariff number:	63079098		

DATASHEET

STORM SAFE

The STORM SAFE HARNESS from SKYLOTEC was specifically developed for the

yachting and sailing sector and combines maximum safety with superior comfort. The ultralight, ergonomically shaped chest harness is made of water-repellent, UV- and saltwater-resistant materials that provide reliable protection even under the most demanding conditions. With its adjustable chest section (75–125 cm) and optimized leg freedom, the harness ensures a perfect fit for sailors of all builds. Reflective elements provide excellent visibility at night and in rough seas. An integrated cutter accessory pocket allows safe storage of the included rescue knife – always within reach in an emergency.

The STORM SAFE HARNESS is manufactured 100% in the EU and in SKYLOTEC's own production facilities – ensuring uncompromising quality, safety, and durability. In combination with the DECK LOCK SAFETY LINE, it offers the ideal onboard safety solution – lightweight, robust, and ready for immediate use.

Französisch

Le STORM SAFE HARNESS de SKYLOTEC a été spécialement conçu pour la navigation de plaisance et la voile, alliant sécurité maximale et confort optimal. Le harnais thoracique ultraléger, à forme ergonomique, est fabriqué à partir de matériaux hydrofuges, résistants aux UV et à l'eau salée, garantissant une protection fiable même dans les conditions les plus exigeantes. Grâce à sa section de poitrine réglable (75–125 cm) et à sa liberté de mouvement optimisée, le harnais offre un ajustement parfait pour les navigateurs de toute morphologie. Des éléments réfléchissants

FEATURES

Colour:	White, Orange
Attachment points:	Sternal polyamide attachment point
Number of buckles:	2
Number of gear loops:	0
Harness features:	Reflective Elements
Gender:	Unisex
Hand wash:	30 °C
Children Harness:	No
Maximum lifetime:	10 years
Minimum leg size:	57 cm
Maximum leg size:	86 cm
Minimum chest size:	75 cm
Maximum chest size:	125 cm
Min. temperature:	-35 °C
Max. temperature:	60 °C
UIAA compliance:	No
Padding:	Back padding, Shoulder paddings
Buckles:	stick_buckle
Adjusting buckles:	Adjusting buckles legs, Adjusting buckles hips, Adjusting buckles torso
Harness adjustment:	adjustable_leg_loops
Max. body weight:	140 kg

DIMENSIONS

DATASHEET

STORM SAFE

assurent une excellente visibilité de nuit et par mer agitée. Une poche intégrée pour cutter permet de transporter le couteau de sécurité inclus – toujours à portée de main en cas d'urgence. Le STORM SAFE HARNESS est fabriqué à 100 % dans l'UE et dans les propres sites de production de SKYLOTEC – garantissant une qualité, une sécurité et une durabilité sans compromis. En combinaison avec la DECK LOCK SAFETY LINE, il constitue la solution de sécurité idéale à bord – léger, robuste et prêt à l'emploi.

Size:	One Size
-------	----------

MATERIAL

Material:	Polyester, Aluminium, Various
-----------	----------------------------------